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Yttrande angående Yrkande från M, D, L och 
KD om att utöka antalet ridskoleplatser i 
Göteborg. 
  
Vi rödgröna håller med om att det fortsatt finns ett behov av fler ridskoleplatser 
för att arbeta bort ridskolekön i Göteborg. Hästsporten, som har tusentals utövare i 
Göteborg och är en av Sveriges största idrotter, har historiskt behandlats 
styvmoderligt av staden. I politisk enighet tog vi därför framför en Plan för 
ridsporten. En av de viktigaste aktiviteterna i den planen är att tillse att antalet 
platser ökar då det redan när planen arbetades fram stod klart att det var en brist. 
M, D, L och KD har rätt i att frågan fortsätter vara svår att lösa och antalet platser 
är för få. Därför är det viktigt att arbetet för att skapa fler platser fortskrider.  
 
Vår bedömning är dock att det i nuläget inte krävs nya politiska beslut i frågan 
från kommunfullmäktige då idrott- och föreningsnämnden arbetar aktivt med att 
tillse att antalet ridskoleplatser ökar. Frågor som rör mark är både långdragna och 
fyllda med målkonflikter. Nämndens arbete är dock inriktat på precis det som 
yrkandet avser. Att i huvudsak inrikta sig på utökning istället för nybildning då 
detta visat sig svårt.   
 
Under hösten kommer arbetet med Göteborgs Stads plan för ridsport 2020 - 2024 
att återrapporteras. I samband med detta kommer vi att följa frågan om utbyggnad 
av antalet ridskoleplatser i staden noga. Då finns all anledning att återbesöka 
frågan om antalet ridskoleplatser och andra frågor som är viktiga för ridsporten i 
sin helhet. Därmed avser vi att avslå yrkandet i detta läge.  
 
 
 
 
  
 

 

   

Kommunstyrelsen  
  
  

Yttrande  
 
2024-04-10 
 

(Vänsterpartiet, Socialdemokraterna, Miljöpartiet) 
  
34 

https://www.netpublicator.com/documents/read#LS1wcmVhZGVyLzY1MDI1MDUmYy0tZG9jdW1lbnQvNGI0ZjU1MTQtMWJkNy00ZjcxLWE3NDktOGU1Mjg0ZWE4ZWQ1JmQmMQ==
https://www.netpublicator.com/documents/read#LS1wcmVhZGVyLzY1MDI1MDUmYy0tZG9jdW1lbnQvNGI0ZjU1MTQtMWJkNy00ZjcxLWE3NDktOGU1Mjg0ZWE4ZWQ1JmQmMQ==
https://www.netpublicator.com/documents/read#LS1wcmVhZGVyLzY1MDI1MDUmYy0tZG9jdW1lbnQvNGI0ZjU1MTQtMWJkNy00ZjcxLWE3NDktOGU1Mjg0ZWE4ZWQ1JmQmMQ==


 

Göteborgs Stad kommunstyrelsen 1 (2) 
  

   

Nytt yrkande angående – att utöka antalet 
ridskoleplatser i Göteborg  
 

Förslag till beslut 
I kommunstyrelsen och kommunfullmäktige:  

1. Idrott och Föreningsnämnden får tillsammans med Exploateringsnämnden i uppdrag 
att utreda och omdisponera de 80 miljoner i investeringsmedel, som idag är avsatta 
för att anlägga en ny kommunal ridanläggning i staden. För att istället kunna 
investera och utveckla befintliga kommunala ridanläggningar och möjligheten att 
investera i föreningsdrivna anläggningar som ligger på kommunal mark. För att utöka 
antalet ridskoleplatser i Göteborg, så att fler barn och unga skall kunna börja rida. 
 

2. Idrott och föreningsnämnden får återkomma med en rapport om det finns ett behov av 
att flytta investeringsmedlen till exploateringsnämnden för att kunna genomföra en 
omdisponering av medlen, ifall det behovet uppstår.  

 

Yrkandet 
Idag rider närmare 4200 personer på ridskolor i staden där föreningar finns. Köerna till 
ridskolorna är idag långa och Göteborg ligger långt under genomsnittet för platser i 
ridskolan, samtidigt förväntas befolkningen öka. Idag finns det en stor efterfrågan och det 
beräknas stå över 1500 barn och unga i kö för att få börja rida i Göteborg stad. Detta 
innebär flera års väntetider för att få en ridskoleplats. Underskottet för att nå samma nivå 
som övriga Sverige är cirka 90 hästar. Efterfrågan förväntas också öka med 5 hästar per 
år till 2040 för att följa befolkningsökningen. 

Kommunfullmäktig antog i december 2019 Göteborgs Stads plan för ridsport 2020 – 
2024. Det som påvisas i delrapporten från denna utredning, visar fortsatt på en stor 
efterfrågan på barn och unga som vill börja rida, men att köerna till ridskolorna växer och 
att staden inte kan möta det stora behov som finns.  

Göteborgs Stad äger majoriteten av den mark och en hel del byggnader som används av 
ridsportens föreningar för sin verksamhet. Tillgång till mark är en grundförutsättning för 
alla satsningar på ridsporten, oavsett om det är en tillkommande kommunal anläggning 
eller utökning av befintliga anläggningar.  
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Det finns idag avsatta 80 miljoner i investeringsmedel i idrott och föreningsnämnden för 
att investera i en ny kommunal ridanläggning. Vi vill utreda ifall vi kan omdisponera 
dessa medel till att i stället utveckla och investera i befintliga kommunala ridanläggningar 
för att kunna möta det stora behovet att utöka antalet ridskoleplatser i Göteborg. 

Att utveckla och investera i de befintliga kommunala ridanläggningarna kan innebära en 
snabbare och mer ekonomisk fördelaktig process för att skapa fler ridskoleplatser, än att 
investera i en ny kommunal anläggning. En ny kommunal anläggning kommer också 
kräva att ett nytt större markområde behöver tas i anspråk. Att investera i redan befintliga 
ridanläggningar hade också gjort att det blir en mer jämlik fördelning av ridskoleplatser 
över staden, än att endast investera i en ny anläggning.  

Utredningen om rättvisa bidrag och subventioner visar att det finns utmaningar med ett 
jämställt och jämlikt stöd. Resurser för föreningslivets anläggningar i staden går idag i 
större utsträckning till anläggningar för aktiviteter som domineras av pojkar. Även 
stadens bidrag och subventioner når i större utsträckning pojkar än flickor. Idrotter som 
bedriver verksamhet till subventionerad taxa i stadens lokaler får störst stöd (ishockeyn 
får mest 10 320 kr/medlem). Ridsporten kommer på elfte plats (2 027 kr/medlem. En 
satsning på att utöka antalet ridskoleplatser skulle bidra till en mer jämställd fördelning, 
då ridsporten lockar fler flickor. Ridsporten är också en populär aktivitet för personer 
med funktionsnedsättning. 

För att möta det stora behov av fler ridskoleplatser i staden, vill vi utreda och 
omdisponera de avsatta 80 miljoner i investeringsmedel som är avsatta för att anlägga en 
ny ridanläggning. För att istället kunna investera och utveckla befintliga kommunala 
ridanläggningar och möjligheten att investera i föreningsdrivna anläggningar som ligger 
på kommunal mark. Genom att utöka antalet ridskoleplatser i Göteborg, kommer fler barn 
och unga att kunna börja rida. Genom att investera och reinvestera i befintliga 
anläggningar ser vi även potential för ökat samnyttjande där fler än en förening kan nyttja 
samma anläggning och därmed även dela på kostnader. Ett ökat antal ridskoleplatser i 
staden kommer kunna bidra till en meningsfull fritid för fler barn och unga och skapa ett 
högre deltagande i föreningslivet, vilket alla barn har rätt till enligt barnkonventionen. 
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